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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2022.03.14 දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 

2022.03.14 වන දින පෙ.ව.9.30 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ 

ප්රධානත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා රැස්වීමට ෙැමිණ සිටින ඔබ සියලු පදනා ඉතා ආදරපයන් පිළිගන්නා අතර, අද දින 

සභා රැස්වීම ආගම සිහි කිරිපමන් අනතුරුව ආරම්භ කරමු. අනතුරුව ෙසුගිය සභාපේ සභා 

වාර්තාව සභා අනුමැතිය සදහා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය සභා රැස්වීපම්දී ගරු උෙ සභාෙතිතුමාපේ ිපිය පිළබඳව සාකච්ඡා කරන 

අවස්වථාපේදී මා විසින් ඉදිරිෙත් කරන ලද කරුණක් සභා වාර්තාවට ඇතුලත් කරලා නැහැ. 

එපමන්ම “Home Shop” පිළබඳව මම ප්රශ්න කරලා තිබුණා. ඒ සදහා ගරු සභාෙතිතුමිය 

“පේශොලනය වුනාම එපහම තමයි” කියා ෙැවසූ නමුත් ඒ කරුණත් වාර්තාවට ඇතුලත් පවලා 

නැහැ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

“Home Shop” පිළිබඳව ඔබ කිසිවක් ෙැවසුපේ නැහැපන්. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

“Home Shop” සම්බන්ධ නාම පල්ලඛනය පිළිබඳව කියවන අවස්වථාපේදී, “පේශොලනය වුනාම 

එපහම තමයි” කියා, අපි සිටින කාපල්ල පමපහම තමයි, ඔබ සිටින කා පලත් එපහම තමයි කියන 

අදහස ඔබතුමිය ප්රකාශ කරලා තිබුණා. ඒ කාරණාව වාර්තාපේ සදහන් පවලා නැහැ. ෙටිගත 

කිරිමට සවන් දුපනාත් පත්රුම් ගන්න පුළුවන්. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ෙටිගත කිරීම ෙරීක්ෂා කර බලන්න. 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

2022.02.11 වන දින ෙැවති සභා රැස්වවිපම්දී ගරු මන්ීවරුන් වන පී.ආනන්දන් සහ 

එස්ව.සුපර්ෂ්කුමාර් යන මන්ීවරුන් පදපදනා විසින් ඉදිරිෙත් කළ ප්රාපේශීය පල්ලකම් කාර්යාලය 

පිළිබඳ වූ පයෝජනාපේ තීරණයට අනුව අදාළ ආයතන පවත ිපි පයාමු කර තිපේද? එපස්ව නම් 

මා පවත එම ිපිපේ පිටෙතක් ලබා පදන පලස ඉල්ලලා සිටිනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔේ ිපිය පයාමු කරලා තිපයනවා. එම ිපිපේ පිටෙතක් ඔබ තුමා පවත ලබා පදන්නම්. 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය සභා වාරපේ වාර්තාව නිවරැදි බවට මම පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්වීර කරමි.  
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළගට මාපේ විපශ්ෂ කතාව ඉදිරිෙත් කිරීමට සූදානම් අතර එහිදි වැදගත් කරුණු පදකක් 

ඉදිරිෙත් කරමි. ඉන් ෙළමුවන කාරණාව වන්පන් නල්ලලතන්නිපේ මකර පතාරණ ආශ්රිත ජලය 

ෙවිත්ර කිරිපම් මධයස්වථානය සහ වැසිකිළි ෙේධතිය පිළිබඳවයි. පමම වැසිකිළි ෙේධතිපේ 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශය යටපත් ශ්රීොද වන්දනාවට ෙැමිපණන බැතිමතුන්පේ 

භාවිතය සදහා දිර්ඝ කාලයක් ලබා දී තිබුණා. නමුත් එම වැසිකිළි ෙේධතිපේ ධාරිතාව සහ 

අපනුත් යටිතල ෙහසුකම් ආදිය එම ස්වථානයට ෙැමිපණන බැතිමතුන් හට ප්රමාණවත් 

පනාවුණි. එනිසා එම ස්වථානයට ෙැමිපණන මහජනතාවපගන් සහ මහජන පසෞඛය 

ෙරික්ෂකවරුන්පගන් විශාල ෙැමිණිි ප්රමාණයක් ලැපබමින් තිබුණා. පමම ප්රශ්නයට සභාපේ 

ප්රතිොදන මගින් විසදුම් ලබා දීමට සුදුසු මුලය තත්වයක් ෙැවතිපේ නැහැ.එනිසා පමම 

ගැටළුවට වහාම විසදුමක් ලබා ගැනීම සදහා රාජය අමාතය ජීවන් පතාණ්ඩමන් මැතිතුමාට 

සහ නුවරඑළිය දිස්වික් ොර්ිපම්න්තු මන්ී ගරු රාපම්ෂ්කවරන් මැතිවරුන්පේ අවධානය 

සදහා පයාමු කළා. පමම ගැටළුපේ වැදගත්කම වටහා ගනිමින් ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී 

රාපම්ෂ්කවරන් මැතිතුමා සහ රාජය අමාතය ගරු  ජීවන් පතාණ්ඩමන් මැතිතුමා මගින් 

නුවරඑළිය දිස්වික් පල්ලකම්තුමා පවත පමම ගැටළුව පයාමු කළා.  

ඒ අනුව දිස්වික් පල්ලකම්තුමාපේ ඉල්ලීමක් මත ජල සම්ොදන සහ පසෞඛය ප්රවර්ධන 

අමාතයාාංශය විසින් තුන් පකෝටි අනූ ලක්ෂයක වියදමින් වයාෙෘතියක් ආරම්භ කර දැනට පමම 

වයාෙෘතිය සම්ූර්ණපයන් අවසන් කර ෙසුගිය සතිපේදී මා විසින් පමම වැසිකිළි ෙේධතිය 

මහජනතාවපේ ප්රපයෝජනය සදහා ලබාදීමට කටයුතු සිදු කරන ලදී. එබැවින් පමම වයාෙෘතිය 

සාර්ථක කර ගැනීමට සහපයෝගය ලබා දුන් ගරු රාජය අමාතය ජීවන් පතාණ්ඩමන් 

මැතිතුමාට ද, ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී රාපම්ෂ්කවරන් මැතිතුමාට ද හිටපු දිස්වික් පල්ලකම් සහ 

දැනට සිටින දිස්වික් පල්ලකම් වරුන් පවතද, ජල සම්ොදන සහ පසෞඛය ප්රවර්ධන අමාතයාාංශය 

පවතද, ප්රාපේශීය පල්ලකම් පවත ද විපශ්ෂ කාර්ය බලකාය පවතද, මාපේ හෘදයාාංගම ස්වූතිය 

පුද කරමි. තවද පමපතක් කාලයක් ශ්රී ොදස්වථානය වන්දනා සමපේදි මහජනතාවට මුහුණ 

දීමට සිදුවූ පමම ගැටළුව සදහා මා හට විසදුමක් ලබා දීමට හැකිවිම පිළිබඳව මා ආඩම්බර 

පවමි. 

පදවන කාරණාව වශපයන් 2022 වර්ෂපේදී අයවැය මගින් කාන්තා ප්රවර්ධන කටයුතු සදහා 

පවන්කල ප්රතිොදන යටපත් 2022 වර්ෂපේදී ජාතයන්තර කාන්තා දිනය නිමිත්පතන් 

මස්වපකළිය පසෞඛය වවදය නිලධාරි බල ප්රපේශය තුල ගැබිණි මවුවරුන් සදහා අතයවශය 

භාණ්ඩ පතාගයක් ලබාදීම 2022.03.09 වන දින මා විසින් මස්වපකළිය පරෝහපල්ලදී සිදු කරන ලදී. 

පම් සදහා 2022 වර්ෂපේ අයවැය සදහා ඡන්දය ලබා දුන් සියලුම ගරු මන්ීවරුන් සහ සියලුම 

නිලධාරීන් පවත මාපේ ස්වූතිය පුද කරමි.  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට සභාව පවත ලැබී ඇති ිපි සහ පවනත් ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ලිපි අංෙ 01 

කයාමුව  - ෙළාත් ොලන පදොර්තපම්න්තුව - මධයම ෙළාත 

විෂය     - පොිතීන් ආහාර ඇසුරුම් (ලන්ච්ීට්) භාවිතය නවතාීම සම්බන්ධ ිපිය 

 

ලිපි අංෙ 02 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය 

විෂය     - මිඩපලෝදියන් වතු මාර්ගය පකාන්ීට් කිරීම සම්බන්ධ ිපිය 
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ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පමම ිපිය සම්බන්ධපයන් මාපේ අදහස්ව කිහිෙයක් ඉදිරිෙත් කිරීමට කැමැත්පතමි. දැනට රපට් 

ෙවතින තත්වය අනුව සිපමන්ති වැනි භාණ්ඩ වල මිල වැඩි පවමින් ෙවතිනවා. ඉදිරිපේදී පමම 

වයාෙෘතිය නිම කිරීමට පකාෙමණ මුදලක් වැය පේවිද කියා දන්පන් නැහැ. දැනට ජයග්රහණය 

කළ ගරු මන්ීවරුන් හට මුදල්ල අමාතයතුමා ලබා දී ඇති වයාෙෘති ක්රියාත්මක කිරීපම්දී 

පමවැනි ගැටළු මතු පවනවා. මිල වැඩි ීම නිසා පකාන්ත්රාත් කරුවන් බිය පවනවා. පම් සදහා 

ුමක් කල යුතුද?, පමම ිපියට අනුව තව කාලය දිර්ඝ කිරීමක් ලබා පදන්න. අපනක් කාරණා 

වලදීත් තිපබන්පන් පමවැනිම ගැටළු තමයි. පමම ිපිය සම්බන්ධව පමම කරුණු අතුලත් කර 

ගන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම වයාෙෘතිය ෙළාත් සභා ප්රතිොදන හා සම්බන්ධවයි. ඔබතුමා ෙවසන කාරණාව පිළිබඳව 

අපි ප්රාපේශීය සාංවර්ධන කමිටු රැස්වීපම්දී කතා කරමු. එහිදී කතා කපළාත් තමයි තීරණයක් 

ලැපබන්පන්. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

දිස්වික් සැලසුම් අධයක්ෂකතුමා දිස්වික් මට්ටමින් කටයුතු කරන බැවින්, පමවැනි ගැටළු 

සියලුම පකාන්ත්රාත් කරුවන් හට තිපබනවා. ඒ නිසා පම් පිළිබඳව සභාපේ ඒකමතිකව 

තීරණයක් ලබා පගන දිස්වික් සැලසුම් අධයක්ෂකතුමා පවත ිපියක් පයාමු කරමු. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම මිියන හතරක වයාෙෘතිය පිළිබඳව දිස්වික් සම්බන්ීකරණ කමිටු රැස්වීපම්දී තමයි 

තීරණය කරන්පන්. අවශය නම් දිස්වික් සම්බන්ීකරණ කමිටුවට අපි ිපියක් පයාමු කරමු. 

අපිට තීරණ ගන්න බැහැ. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අපි කියන්පනත්  දිස්වික් සැලසුම් කමිටුව පවත ිපියක් පයාමු කරමු කියලයි. තව කාරණාවක් 

කියන්න අවශයයි. දිස්වික් සම්බන්ීකරණ කමිටු රැස්වීපම්දී ගරු සභාෙතිතුමිය කිසිම පදයක් 

කතා කරන්පන් නැහැ. පමය අපි ඇස්ව පදපකන්ම දැක්ක පදයක්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එහිදී කතා කිරීමට අවශය පේවල්ල මම ඉදිරිෙත් පවලා කතා කරලා තිපබනවා. ගැටළු පිළිබඳව 

ඔබතුමා තමයි කතා කරන්න ඕන. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අඔගමුව සභාෙතිතුමා සහ අපනුත් සභාෙතිවරුන් කතා කළා. පමම කාරණාව පිළිබඳව 

කතා කළාද කියා මම ගරු  මන්ී සුපර්ෂ්ක මැතිතුමාපගන් විමසුවා. එතුමා නැහැ කියා ෙැවසුවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔබතුමාට පවන් කරන ලද ප්රතිොදන පිළිබඳව මම පකාපහාමද කතා කරන්පන්. මම පොදුපේ 

ජනතාවපේ ප්රශ්න පිළිබඳව තමයි කතා කරන්පන්. දිස්වික් සම්බන්ීකරණ කමිටු සහ 

සැලසුම් කමිටු ආදි කමිටු  තිපබනවා. එහිදී මම පමානවද කරන්පන්. මම බාධා කළා වපේ 

පවනවා. 
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, පමම කරුණු මතු කරලා කතා කරන්න පුළුවන් පන්ද? ගරු 

මන්ීවරුන්ට එහිදී කතා කිරීම සදහා ලබා පදන පවලාව ඉතාම සීමිතයි . ඔබතුමිය සදහා 

පවලාව ලබා පදනවා පන්ද?  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

තම තමන්ට ඇති ගැටළු කතා කරන්න පුළුවන්. එහිදී කාටවත් කතා කරන්න එො කියා කීපේ 

නැහැ පන්ද?  

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පවලාව පවන් කිරීමම වැරැදියි පන්. අඔගමුව සභාෙතිතුමා විනාඩි ෙහපළාවක් කතා කරනවා. 

ඔබතුමිය ඒ තරම් කතා කරන්පන් නැහැපන්. 

  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එතුමා කතා කරයි. එතුමා තමයි ෙක්ෂ සාංවිධායක. දිස්වික් සම්බන්ීකරණ කමිටු උෙ 

සභාෙතිතුමා ෙැමිණිපේ නැත්නම් එතුමාට තමයි කතා කරන්න කියන්පන්. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභාපේදී සමහර තීරණ ලබා පගන දිස්වික් සම්බන්ීකරණ කමිටු රැස්වීපම්දී කතා කරන 

බවට ඔබතුමිය ෙවසනවා. අපිත් එම විශ්වාශය මත තමයි කටයුතු කරන්පන්. ඒ හා සම්බන්ධ 

වූ කරුණු එහිදී කතා කරන්පන් නැත්නම් සභාපේදී ඔබතුමිය කතා කරන එපක් පත්රුමක් 

නැහැපන්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මම කතා කපේ නැහැ කියලා ඔබතුමා පකපහාමද දැන ගත්පත්? සමාජය පවනුපවන් කතා 

කළ යුතු පේවල්ල මම කතා කරලා තිපබනවා. වැදගත් කරුණු ෙමණයි මම කතා කරන්පන්. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මීට පෙර ඡන්ද හිමි නාම පල්ලඛනය පිළිබඳ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරලා  දිස්වික් සම්බන්ීකරණ 

කමිටු රැස්වීපම්දී කතා කරන බවට ෙැවසුවා. එපලස එහිදී කතා කර තීරණයක් ලබා පගන 

තිබුණානම් මම ඇයි පම් වතාපවත් එම පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන්පන්. සභාපේ දී සාකච්ඡා 

කරන කරුණු එහිදී කතා කරන්න. නැතිනම් තීරණයක් ලබා පගන අෙට භාර පදන්න. අපි 

පගාස්ව කතා කරන්නම්. මට කිසිම බයක් නැහැ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමහිදී සාකච්ඡා කරන කරුණු මම කතා කරලා තිපබනවා. කතා කපේ නැහැ කියලා කියන්න 

බැහැ. අනවශය පේ මට එහි පගාස්ව කතා කරන්න බැහැ. ඡන්ද නාම පල්ලඛනය පිළිබඳව ග්රාම 

නිලධාරී මගින් අවශය කටයුතු සිදු පවමින් ෙවතිනවා.   

 

තීරණ අංෙ 01 

ඉහත සදහන් ිපියට අනුව අදාළ වයාෙෘතිය 2022 වර්ෂපේ සාංවර්ධන සැලසුම සඳහා ඇතුලත් 

කිරීමට සභාපේ අනුමැතිය ලබා පදන ලදී. 
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ලිපි අංෙ 03 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය 

විෂය     - 2022 ජනවාරි මස සභා වාර්තාව පිළිබඳ වූ නිරීක්ෂණ ිපිය 

 

ලිපි අංෙ 04 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය 

විෂය      - 2022 පෙබරවාරි මස සභා වාර්තාව පිළිබඳ වූ නිරීක්ෂණ ිපිය 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභා වාර්තාව පිළිබඳ වූ ිපිපේ වැරැදි කිසිවක් පනාමැති බවට සදහන් පවනවා. සමහර 

කරුණු පිළබඳ සාකච්ඡා කළද එනම් , සමෘේි, ග්රාම නිලධාරී පිළිබඳව සාකචඡා කළ කරුණු 

වාර්තාපේ සදහන් පනාවූවද වාර්තාපේ කිසිදු අඩුවක් පනාමැති බව සදහන් පවනවා. මා පමවර 

ඉදිරිෙත් කළ පයෝජනාපේ මස්වපකළිය පරෝහපල්ල විිමත් රසායනාගාර ෙහසුකම් සහ අවශය 

තාක්ෂණ නිලධාරීන් පනාමැති බවට සදහන් කළත් එය සභාපේ නිතිමය තත්වය යටපත් 

ඇතුලත් කල පනාහැකි බව ෙවසමින් ප්රතික්පෂ්කෙ කර තිපබනවා. පදවන කාරණාව වශපයන් 

අෙට පස්වවය සෙයන නිලධාරීන් සදහා  “නිල පසවන” යන වයාෙෘතිය යටපත් සියලුම ග්රාම 

පස්වවා වසම් සදහා රුපියල්ල ලක්ෂ 20 ක ප්රතිොදන පවන් කර එම නිලධාරීන් සදහා 

පගාඩනැගිි ඉදිකර පදනවා. එනිසා පමය පමම සභාපේ පයෝජනාවක් වශපයන් ඉදිරිෙත් 

කරමින් තීරණයක් ලබා පගන ිපියක් පයාමු කිරිමටයි එම පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කපේ. නමුත් 

පමම පයෝජනා පදකම නයාය ෙත්රයට ඇතුලත් කර නැහැ. ඊට පේතුව කමක්ද? 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සියල්ලල ඔබතුමාට ෙැමිණිල්ලලක් වශපයන් ඉදිරිෙත් කරන්න පුළුවන්. ෙසුගිය මාසපේ ෙැවති 

සභා වාරපේ දීත් මා පම් පිළිබඳව ඉතා ෙැහැදිිව ෙැවසුවා. මින් ඉදිරියට සභාව 

නීතයානුකූලවම තමයි ෙවත්වන්පන්. 

ලිපි අංෙ 05 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන පදොර්තපම්න්තුව - මධයම ෙළාත  

විෂය      - ගරු මන්ීවරුන් සහ නිලධාරීන් විපේශගත ීපම් දී අනුගමනය කළ යුතු ක්රියා  

                  පිළිපවල ඇතුලත් ිපිය 

 

ලිපි අංෙ 06 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය 

විෂය     - ගරු සභාෙතිතුමියපේ සම්බන්ීකරණ පල්ලකම් පිළිබඳ වූ ිපිය 

 

තීරණ අංෙ 02 

ගරු සභාෙතිතුමියපේ සම්බන්ීකරණ පල්ලකම් පලස නව නිලධාරිවරපයක් ෙත්කිරීම සදහා 

සභාපේ අනුමැතිය ලබාපදන ලදී. 
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ලිපි අංෙ 07 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය 

විෂය      - ීථි ලාම්පු භාවිතය 50% කින් අඩු කරන පලසට දන්වා ඇති ිපිය 

ලිපි අංෙ 08 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන පදොර්තපම්න්තුව - මධයම ෙළාත  

විෂය      - ගිණුම්කරණ ප්රශ්න පිළබඳ වූ ිපිය 

තීරණ අංෙ 03 

ිපි අාංක 08 අනුව  ගිණුම්කරණ ප්රශ්න සදහා උත්තර සැෙයීම එම කාල සීමාව තුලදීම සිදු 

කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 

 

ලිපි අංෙ 09 

කයාමුව - විෂය භාරකරු - මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව 

විෂය     - 2021 වර්ෂය සදහා වූ භාණ්ඩ සමීක්ෂණ වාර්තාව 

 

තීරණ අංෙ 04 

භාණ්ඩ සමීක්ෂණ වාර්තාව සභාව මගින් පිළිගැනීමත් සමග ඉවත් කරන ලද භාණ්ඩ 

පවන්පේසි දැමීම මගින් විකිණීමට තීරණය කරන ලදී. 

 

ලිපි අංෙ 10  

කයාමුව - ඉඩම් පකාමසාරිස්ව ජනරාල්ල පදොර්තපම්න්තුව  

විෂය     - 08 පවනි ීදිපේ ආයුර්පේද පබපහත් ශාලාව පිහිටි ඉඩම මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව            

                 පවත ලබාදීම සමිබන්ධපයන් වූ ිපිය 

 

ලිපි අංෙ 11  

කයාමුව - බාර්පග්රා පකාටස - මහ ජනතාව 

විෂය     - මාර්ගය අළුත්වැඩියා කිරීම සමිබන්ධ වූ ිපිය 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පෙබරවාරි මාසපේ 22 වන දින ියාෙදිාංචි ිපියක් මගින් ුමරපසන් යන විදුහල්ලෙතිතුමා  

අාංක 43, පනෝටන් විදිය, මස්වපකළිය යන ිපිනපයන් ිපියක් පයාමු කර තිපබනවා. එම ිපිය 

කියවුපණ් නැහැ.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එම ිපිය සභාපේ ෙැමිණිි පොපත් සටහන් කර අදාල නිලධාරීන් ක්පෂ්කත්ර ෙරික්ෂණය සදහා 

පයාමු කර තිපබනවා. එනිසා අදාල පදොර්ශවය පගන්වලා පම් පිළිබඳව කතා කරමු. මීළඟට 

මූලය සහ අපනුත් කමිටු වාර්තා සභාවට ඉදිරිෙත් කරමු. 
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මූලය කමිටු වාර්තාපේ විෂය අාංක 10 යටපත් පසෞඛය උෙකරණ මිළදී ගැනීම පිළිබඳ වූ කරුණු 

සාකච්ඡා කර තිපබනවා. ඒ සදහා ගන්නා ලද තීරණය ුමක්ද? එපස්ව නැතිනම්  නැවතත් මිල 

ගණන් කැදීම සදහා ද? පදසැම්බර් 31 අවසාන දිනය බවට සදහන් කරමින් මිල ගණන් 

කැදවනු ලැබුවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

සමහර පවළඳ භාණ්ඩ වල පවළඳ නාමය පවනස්ව කර මිල ගණන් කැදවිමට තීරණය කර 

තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මිල ගණන් කැදවා තිබුණා. එක භාණ්ඩයකට ෙමණක් පනපවයි, විවිධ භාණ්ඩ සදහා මිල 

ගණන් කැදවා තිබුණා. ඒ සදහා ජනවාරි 31 වන දින අවසාන දිනය පලසට දැනුම් දී තිබුණා. 

පුරුේදක් වශපයන් එකී දිනයට පෙර ලැපබන මිල ගණනන් සදහන් පිළිතුරක් ලබා පදනවා. 

ෙසුගිය සභා වාරපේදී පම් පිළිබඳව කිසිම දැනුම් දීමක් කර තිබුපණ් නැහැ. මා පම් පිළිබඳව 

සෘජුවම පල්ලකම්තුමාපගන් විමසුවා. නැවත මිල ගණන් කැදවන බවට පල්ලකම්තුමා ෙැවසුවා. 

නමුත් නැවත මිල ගණන් කැදීමක් සිදු කපේ නැහැ. මාසයක් කල්ල පගාස්ව නැවතත් පම් මාසපේ 

මූලය කමිටු රැස්වීපම්දී සාකච්ඡා කර තිපබනවා. ඇත්තටම පමහිදී අන්තර්ගත ී ඇති අරමුණ 

ුමක්ද? දැනට මිල ගණන් පදකයි ලැබී තිපබන්පන්. ඒ නිසා පමය විවෘත කරන්න බැහැ කියා 

ෙසුගිය මූලය කමිටු රැස්වීපම්දී සාකච්ඡා වුණා. 31 වන දිනට පෙර ියාෙදිාංචි වූ 

පුේගලපයුපගන්  මිල ගණන් ලැබී තිබුණත්, ඔහුට ලබා දී තිබිය යුතුයි. එදින ලබා දුන්පන් 

නැහැ. නමුත් පමම මූලය කමිටුපේදී පමය ප්රතික්පෂ්කෙ කර නැවත මිල ගණන් කැදවන බවට 

කියලා තිපයනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ප්රතික්පෂ්කෙ කපේ නැහැ. කාලය දීර්ඝකර එවන පලසයි ඉල්ලලා සිටිපේ.  

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ජනවාරි 31 වන දිනට පෙර ලැබුණු මිල ගණන් මූලය කමිටු රැස්වීමට ඉදිරිෙත් කරන්න තිබුණා 

පන්ද?  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එකම එක මිල ගණනක් ෙමණක් ලැබී තිබුණ බැවින් එය විවෘත පනාකර නැවත ඉල්ලලුම් කරන 

පලසට අපි ෙැවසුවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එපස්වනම් ියාෙදිාංචි කළ සියලුම පකාන්ත්රාත්කරුවන් පවත පමම කාරණාවන් දැනුවත් කළාද? 

නැහැ. මා පමම කාරණාව ඉතාමත් ෙැහැදිිව ෙැවසීමට පේතුව මපේ නමත් ියාෙදිාංචි පවලා 

තිපබනවා. එපහම ලැපබන්න ඕන නම් ලැබී තිබිය යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔබතුමාපේ සහ නතර්ෂා පවළඳ ආයතනපේ මිළ ගණන් ෙමණයි ලැබී තිබුපණ්. මිල ගණන් 

පනාලැබුණු ආයතන වලට ෙමණයි අපි දැනුම් දීමක් සිදු කපේ. 
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

31 වන දිනය අවසාන දිනය පේ නම් 31 වන දිපනන් ෙසුවත් මිල ගණන් කැදීම් භාරපගන 

තිපබනවා. එපස්ව නම් සියලුම පදනාපගන් කැදවා තිබිය යුතුයි පන්ද? 31 වන දිනට ෙසුව 

සමහරුන්ට ෙමණක් පකාපහාමද සහන ලබා දුන්පන්. එපස්ව නම් මිල ගණන් සියල්ලල 

සම්ූර්ණපයන් ප්රතික්පෂ්කෙ කරලා සියලුම පදනාපගන් නැවතත් මිල ගණන් කැදවන්න තිබුණා. 

එපස්ව සිදු කපේ නැහැ. අවසන් දිනයක් ලබා පදන්පන් ුමටද? අවසාන දිනයක් ලබා දී 

තිපබනවා. නීතිමය කරුණු පිළිෙදිමින් පමම මිල ගණන් කැදීම සිදුකර තිපබනවාද? 

  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔේ, 02 ක් ෙමණක් තිබුණ නිසා නැවතත් කැදවලා  කාලය දීර්ඝ කර තිපබනවා. 

 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මිල ගණන් පමෙමණ ප්රමාණයක් ලැබුපනාත් ෙමණයි එය විවෘත කරන්පන් කියා ඔබතුමිය 

පකාතනකවත් සදහන් කරලා නැහැ. පටන්ඩර් ක්රියා ෙටිොටිය මම පහාදින් දන්නවා. පටන්ඩර් 

ක්රියා ෙටිොටිය අනුව නියමිත පවලාවට එක පටන්ඩර් ෙතක්  ලැබුණත් එය විවෘත කරන්න 

ඕන. මිල ගණන් කැදවිමත් පම් අනුවමයි ක්රියාත්මක විය යුත්පත්. පම් සදහා වූ පිළිතුර මා 

ිඛිතව බලාපොපරාත්තු පවනවා. මපේ අදහස අනුව ඔබතුමිය බලාපොපරාත්තු වූ අයපේ 

මිල ගණන් එදින ලැබුපණ් නැහැ. ඒ නිසා තමයි ලැබී තිබුන මිල ගණන් එදා විවෘත කපේ 

නැත්පත්. පම් අවුරුදු හතරටම සභාවට අවශය භාණ්ඩ සෙයන ලේපේ එකම පුේගලපයු 

විසිනුයි. ෙසුගිය අවුරුදු 04 ක කාලය තුල ලැබුණු සියලුම මිල ගණන් මට පෙන්වන්න. එවිට මිල 

ගණන් කීයක් ලැබුණද කියා දැනගන්න පුළුවන්. 

  

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මූලය කමිටු වාර්තාපේ එපකාපළාස්ව වන කාරණාවට අනුව ගැබිණි මවුවරුන් සදහා භාණ්ඩ 

ලබාදීම සම්බන්ධව සාකච්ඡාකර තිපබනවා. පහාද කාර්යයක්. ගරු සභාෙතිතුමියට ස්වූතියි. 

කී පදපනුටද ලබා දුන්පන්? පකාෙමණ මුදලක් වැය කළාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

රුපියල්ල 96000.00 ක් වැය කරමින් ගැබිණි මවුවරුන් 35 පදපනුට ලබා දී තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මූලය කමිටු වාර්තාපේ පමම කාරණාව නිර්පේශයක් වශපයන් පන්ද තිපයන්පන්? සභාපේ 

අනුමැතිය සදහා පමය ඉදිරිෙත් කර තිපයනවාද? පවනත් කරුණු ක්රියාත්මක කිරිම සදහා 

සභාපේ අනුමැතිය ඉල්ලලා සිටිනවා. නමුත් පමම කාර්ය සිදුකර අවසන් කර තිපබනවා. පමයත් 

අයවැය වාර්තාපේ සදහන් කරුණක් පන්ද? අයවැය පදසැම්බර් මාසපේ අනුමත කර අවසන් 

පන්ද? එපස්ව නම් නියමිත දිනපේදී පමම කාර්ය ඉටු කරන බවට දන්නවා පන්ද? එපස්ව නම් 

ෙසුගිය සභා වාරයට පහෝ පමම කරුණ ඉදිරිෙත් කරන්න තිබුණා පන්ද?  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමවැනි පගාඩක් පේවල්ල සිදු කර අවසන් ීපමන් ෙසුව වැය පල්ලඛනයට සදහන් කර තිපබනවා 

පන්ද? , තවත් කරුණක් මූලය කමිටුවට  යම්කිසි මුදලක් නිර්පේශ කරන්න පුළුවන් පන්ද? 
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ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, පම්වා සභාපේ මුදල්ල. පමය වියදම් කිරීපම්දී සභාපේ සිටින සියලුම ගරු 

මන්ීවරුන් දැනුවත් කළ යුතුයි පන්ද? කවුරුවත් දන්පන් නැහැ. ගරු මන්ී රාජ්කුමාර් 

මැතිතුමා ෙවසන ෙරිදි ීථි ලාමුපු සවි කිරීම සදහා ුඩා භාණ්ඩයක් මිලදි ගැනිපම්දී  වුවත් 

සභාපේ අනුමැතිය ලබා ගන්නවා. පම් සදහා අනුමැතිය ලබා ගත්පත් නැහැපන්.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

නියමිත කාලය තුල පමය අවසන් කළ යුතු නිසා මූලය කමිටුපේ නිර්පේශය ලබාපගන පමම 

කාරණාව ක්රියාත්මක කළා. අයවැපේදී වුවත් කාන්තාවන් සදහා යම් ප්රතිොදන පවන් කර 

අයවැය ද අනුමත කරපගන තිපබනවා.  

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එපස්ව නම් ඇයි අපනුත් මන්ීවරුන් දැනුවත් කපේ නැත්පත්. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අයවැය වාර්තාවට ෙක්ෂව ඡන්දය ලබාදුන් අය ෙමණයි සහභාගී වුපණ්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පකෝ, ෙක්ෂව ඡන්දය දුන් අයත් නැහැපන්.   

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඔබතුමියපේ විපශ්ෂ දැනුම් දීපම්දී අයවැය වාර්තාවට ෙක්ෂව ඡන්දය ලබාදුන් අය ෙමණක් 

කැදවන ලද බවට ෙැවසුවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔේ. අයවැය වාර්තාවට ෙක්ෂව ඡන්දය ලබාදුන් අයට මම ස්වූති කළ යුතුයි පන්ද? ලබාදුන් 

අයට ස්වූති කළයුතු නැේද? 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් පිළිබඳව පල්ලකම්තුමාපගන් මම විමසන අවස්වථාපේදී  පමය මපේ සැලසුමක් පනාපවයි, 

සියලුම පේවල්ල ගරු සභාෙතිතුමියපේ තීරණය අනුව සිදු කළ බවට ඔහු ෙැවසුවා. පමය 

ඔබතුමියපේ පෙෞේගික කාර්යයක් නම් අෙපේ විරුේධතාවයක් නැහැ. පම්වා සභාපේ මුදල්ල. 

මහජවතාවපේ මුදල්ල. යම්කිසි පිරිසක් ෙමණක් තබාපගන පමම කාර්ය සිදු කිරීම අනුමත 

කරන්න බැහැ.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම සභාපේ මුදල්ල අයවැය වාර්තාව අනුමත කර ගැනීමට ඒ යම්කිසි පිරිසක් තමයි ෙක්ෂව 

ඡන්දය ලබා දුන්පන්. එපහම නම් ඒ අයට මම කියන්න ඕන. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වාර්තාවට ඇතුලත් කරගන්න. අයවැය වාර්තාවට ෙක්ෂව ඡන්දය ලබා දුන් අයට ෙමණයි ලු 

සියලුම පේවල්ල දැනුම් පදන්පන්. අනිත් අයට ආරාධනා නැතිලු.  

  

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සුපුරුදු ආකාරයට මූලය කමිටුපේ දී සාකචඡා කළ කරුණු මාසික සභා රුස්වීපම් දී අනුමැතිය 

ලබාගත් ෙසුව තමයි යම් වැය කිරිමක් සිදු කළ යුත්පත්. පමපතක් කල්ල එපහමයි සිදු වුපණ්. 
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නමුත් දැන් භාණ්ඩ පබදා හැරීම සිදු කර ෙසුව පමම මුදල්ල කමිටු වාර්තාව සභා අනුමැතිය 

සදහා ඉදිරිෙත් කරන්පන් ඇයි? සෑම වතාවකම මුදල්ල කමිටු නිර්පේශය සදහා සෑම ගරු 

මන්ීවරපයක්ම යම්කිසි පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කරනවා. සමහර අවස්වථාවලදී එහි සාංපශෝධන 

කිරිමටත් සිදු පවනවා. පමහිදී සාංපශෝධන කිරිමටත් කිසිවක් නැහැපන්. භාණ්ඩ පබදා හැරීම් 

සිදුකර අවසානයි. ඒ වපේ වියදම් කර දැන් සභාවට ඉදිරිෙත් කිරීමට කිසිම කරුණක් 

නැහැපන්. පමය තමයි ෙළමුවන අවස්වථාව. පමය ඉතා පහාද වැඩසටහනක්. ඒ පිළිබඳව අෙට 

කිසිදු ගැටළුවක් නැහැ. ඇයි සභාවට පමය ඉදිරිෙත් කපේ නැත්පත්? පම් වපේ සභාපේ 

අනුමැතිය පනාමැතිව ක්රියාත්මක කර නැවත සභාවට ඉදිරිෙත් කළ යම්කිසි වැඩසටහනක් 

තිපබනවානම් කියන්න බලමු. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පකාවිඩ 19 වසාංගත කාලපේ දී විෂබීජ නාශක ද්රවය ලබාපගන තිපබනවා. ඒවා මිළදී පගන 

ෙසුව තමයි සභාවට ඉදිරිෙත් කපේ. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

නැහැ එය සභාවට ඉදිරිෙත් කර ෙසුව තමයි පබදා හැරිපේ. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, පකාවිඩ 19 වසාංගත කාලපේ දී ලබා දුන්පන් එය හදිසි අවශයතාවයක් 

නිසා. නමුත් පමම කාරණය එවැනි හදිසි අවශයතාවයක් පනාපවයි පන්ද? සාමානයපයන් 

රුපියල්ල ෙන්දාහක් වියදම් කිරිම සදහාත් සභාපේ අනුමැතිය ලබා ගන්නවා පන්ද? කාන්තා 

දිනය පවනුපවන් ලබා පදනවානම් පම් මාසය තුළදී ලබා පදන්න පුළුවන්. එය ප්රශනයක් 

පනපවයි. පමවැනි කාරණාවක් ඉදිරිෙත් කරන නිසා මම කාන්තා විපරෝි පුේගලපයක් 

පනපවයි. මම පරෝහපල්ල පල්ලකම්. එම ප්රතිොදන පයාදා පගන භාණ්ඩ ලබාදිම පිළිබඳව ස්වූතිය 

පුද කරනවා. නමුත් සභාපේ රුපියල්ල ලක්ෂයක මුදලක් වැය කිරිපම්දී අනිවාර්යපයන් සභාපේ 

අනුමැතිය ලබාපගන තිබිය යුතුයි. අයවැපේදි අනුමැතිය ලබාපගන තිබුණද සභාපේ අනුමැතිය 

ලබාපගන තිබිය යුතුයි පන්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මූලය කමිටුපේ නිර්පේශය මත තමයි අපි වියදම් කපේ. මූලය කමිටුව අනුමැතිය ලබා දුන්නා 

නම් එය ක්රියාත්මක කළ යුතුයි පන්ද?  

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ෙසුගිය කාලවලදී මූලය කමිටුව සුළු සුළු කරුණු සදහාද නිර්පේශ ලබා දී 

තිපබනවා. ඒවා ක්රියාත්මක කපේ නැහැ. උදාහරණයක් වශපයන් ෙළුදු වූ ීථි ලාම්පු 

අළුත්වැඩියා කිරීම සදහා වුවද පමපතක් කටයුතු කර නැහැ. සමහර විථි ලාම්පු ගලවලා දැනට 

මාස 06 ක් 07 ක් ෙමණ පවනවා. ඒවා ඉටු කරන්න බැහැ. රුපියල්ල 2000.00 කට වඩා අඩුපවන් 

වියදම් වන විථි ලාම්පුවත් මාරු කරලා දාන්න බැහැ. නමුත් දැන් මූලය කමිටුපේ නිර්පේශය 

ලබාපගන පමම වැඩසටහන කරන්න පුළුවන්. ඔබතුමියට අවශය පේවල්ල මූලය කමිටුපේ 

අනුමැතිය ලබාපගන ක්රියාත්මක කරනවා. අනිත් ඒවා ක්රියාත්මක කරන්පන් නැහැ. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

කාන්තාවන්ට මම කවදත් ගරු කරනවා. කාන්තාවන් සදහා වූ පමම වැඩසටහන  ක්රියාත්මක 

කිරිම පිළිබඳව ස්වූතියි. නමුත් මූලය කමිටු වාර්තාව සභාවට ඉදිරිෙත් කපේ නම් පමය 

කාන්තාවන් සදහා ඉතා වැදගත් වැඩසටහනක් බව ප්රකාශ කර පමම කාර්ය ක්රියාත්මක 

කරන පලසට අපි ෙවසනවා. නමුත් පමම කාර්ය අවසන් කර සභාවට ඉදිරිෙත් කරන 



11 
 

අවස්වථාපේදී  යම් යම් පේතු නිසා පමය අිභාරයට ලක් වුවපහාත් සියලු පදනාටම ගැටළුවක් 

පවනවා. මූලය කමිටුව නිර්පේශය ෙමණයි ලබාදී තිපබන්පන්. සභාපේ අනුමැතිය ලබාදී නැහැ. 

කාන්තාවන් සදහා මීට වඩා විශාල වැඩසටහනක් ක්රියාත්මක කරන්න. කිසිම ගැටළුවක් 

නැහැ. නමුත් සභාවට ඉදිරිෙත් කරන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මූලය කමිටුපේ නිර්පේශය සමඟ තමයි ක්රියාත්මක කරලා තිපයන්පන්. සභාවට ඔබතුමා 

ෙමණක් පනාපවයි අපනක් මන්ීවරුන්පේත් අනුමැතිය ලබාගත යුතුයි පන්ද? 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එපස්ව නම් මපේ පෙෞේගික අදහස, පම් පිළිබඳව අෙ කිසිම පදයක් දන්පන් නැහැ. ක්රියාත්මක 

කර අවසන් වු වැඩසටහනක් සදහා සභාපේ අනුමැතිය ලබා ගැනීම  පිළිබඳව මාපේ 

විපරෝධතාවය ෙල කරමි. පම් පිළිබඳව ුමක් සිදු වුවත්  ඒ සදහා මම සම්බන්ධ පනාවන අතර 

වගකිව යුතුත් නැහැ. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ඔබතුමියපේ අදහසට අනුව සභාපේ මූලය කටයුතු පිළිබඳ වූ කරුණු 

සදහා මූලය කමිටුව ෙමණක් නිර්පේශ කළාම ප්රමාණවත් බවට තීරණයක් ලබා ගනිමු. සභාපේ 

අනුමැතිය සදහා ඉදිරිෙත් කළ යුතු නැහැ. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදල්ල කමිටුව සම්බන්ධ ප්රශ්නය මතු කරන විට ඔබතුමන්ලා කළින් ෙැවසුපේ මුදල්ල කමිටුපවන් 

තීරණය ගන්න පුළුවන් කියා. නැවතත් අපි ප්රශ්න මතු කරන විට අපි ඒ කියන එක පිළිගන්පන් 

නැහැ. එනිසා ුමන පහෝ ක්රමයකට එන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

රුපියල්ල ලක්ෂ ෙහක් දක්වා වූ වියදම් ගරු සභාෙතිතුමියපේ අනුමැතිය යටපත් සභාපේ වියදම් 

කළ හැකි බවට ෙසුගිය කාලපේ තීරණයක් ලබා පගන තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

රුපියල්ල ලක්ෂ ෙහක් දක්වා ගරු සභාෙතිතුමියපේ අනුමැතියට යටත්ව වියදම් කළ හැකි නම් 

පමම වාර්තා සභාවට ඉදිරිෙත් කරන්පන් ඇයි? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

සභාවට ඉදිරිෙත් කළ යුතු නිසා තමයි ඉදිරිෙත් කරලා තිපයන්පන්. මීට පෙර මූලය කමිටු 

වාර්තාව සභාවට ඉදිරිෙත් කරන්පන් නැහැ. අපි බලා ගත යුතු නිසා තමයි සභාවට ඉදරිෙත් 

කරන්පන්. 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සිදු කරන ලද පමම කාර්ය ඉහළින්ම අගය කල යුතු කාර්යයක්. ගරු සභාෙතිතුමියට ෙවරා 

ඇති බලතල අනුව පහෝ මූලය කමිටුපේ කරන ලද නිර්පේශය අනුව පමම වැඩසටහන 

ක්රියාත්මක කළ බවට අදහස්ව ඉදිරිෙත් වුණා. පමහිදී මූලය කමිටුව පවනුපවන් පමපතක් පවලා  

පිළිතුරු ලබා පදමින් සිටින්පන් ගරු සභාෙතිතුමිය ෙමණයි. අපනක් මූලය කමිටු සාමාජිකයින් 

නිශ්ශේදව සිටීම පමහිදී මතපේදයක් ඇති කරනවා. පම්ක මපේ අදහසක්. තවත් කරුණක්, 

එනම් සභාපේ මුදල්ල භාවිතා කරමින් යම් වැඩසටහනක් ක්රියාත්මක කරනවා නම් සභාපේ 
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අනුමැතිය ලබා ගැනීම සුපුරුදු කාර්යයක්. සභාෙතිට හා මූලය කමිටුවට යම් යම් බලතල 

තිපබනවා. නමුත් පමහිදී මූලය කමිටුපේ අදහස්ව ඉදිරිෙත් වුපණ් නැහැ. එනිසා මූලය කමිටු 

සාමාජිකයන්පේ අදහස්ව ඉදිරිෙත් කරන්න. 

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

මුදල්ල කමිටුව රැස්වපවලා  සමාජයට යම්කිසි පස්වවයක් කරන්න අවශය බව ෙවසනවා නම් එයට 

මුදල්ල කමිටුව හරි වැරැදි නිගමනය කර තමයි තීන්දු තීරණ ලබා ගන්පන්. මවුවරු 35 පදපනුට 

කාන්තා දිනය පවනුපවන් භාණ්ඩ ලබා පදන්පන් එපලස සාකච්ඡා කර තීන්දු තීරණ ගැනීපමන් 

ෙසුවයි. මම මුදල්ල කමිටුපේ සාමාජිකයින් නිහඩව සිටියා කිවුපේ ඒ ප්රශ්නය ඔවුන් ඇසුපේ 

සභාෙතිතුමියපගන්. මුදල්ල කමිටුපවන් පනාපේ. සභාෙතිතුමියට යම් කිසි තීන්දු තීරණ ගන්න 

පුළුවන් නම් ඔබතුමිය පකාපහාමද මුදල්ල කමිටුපවන් අනුමැතියක් අරපගන පකාපහාමද මුදල්ල 

ෙරිහරණය කපේ කියා විමසා එහි නීතිමය ෙැත්පතන් කටයුතු කරන්න ඔබට පුළුවන්. 

පමතැන වාද විවාද පනාකර අදාල ආයතන හා අදාල නීතියත් සමග ක්රියාත්මක ී පමම මුදල 

පකාපහාමද පමතැනින් පවන් කර ගත්පත් කියා විමසුවා නම් ඔවුන් එම නීතියට පිළිතුරු ලබා 

පදයි. එපස්ව පනාකර පමහි වාද විවාද කර සභාෙතිතුමිය හා මන්ීවරුන් අතර ගැටුම් ඇති කර 

ගත යුතු නැහැ. එයට මුදල්ල කමිටුව අනුමැතියක් දුන්නා. එය ක්රියාත්මක කළා. එයට 

විරුේධත්වයක් කරනවානම් එම අදාල ආයතනයට විරුේධතාවය ෙල කරන්න. එවිට එම 

ආයතනපයන් ඒ සදහා පිළිතුරු ලබා පදයි. 

 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගැබිණි මවුවරුන් සදහා අතයවශය භාණ්ඩ ලබාදීම ඇත්තටම අගය කල යුතු කාර්යයක්. 

නමුත් පමම මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ ගරු සභාෙතිතුමිය ඇතුළු පකාට්ඨාශ 10 ක 

මන්ීවරුන් අපි 16 පදපනක් ඉන්නවා. පමම පකාට්ඨාශ 10 න් කවුරුන් හටද පමම අතයවශය 

භාණ්ඩ ලබා දුන්පන් කියා කවුරුත් දන්පන් නැහැ. මමත් පමම ප්රාපේශීය සභාපේ 

මන්ීවරපයක්. මටත් එක්තරා පකාට්ඨාශයක් තිපබනවා. මපේ  පකාට්ඨාශපේ කී පදපනුට 

පම්වා ලැබුණාද කියා මම දන්පන් නැහැ. එනිසා පම්වා ලබා දුන්පන් කාටද කියන විස්වතරත් 

ඉදිරිෙත් කළා නම් වඩාත් සුදුසුයි කියන එකයි මපේ අදහස. සභාපේ ප්රතිොදන මගින් වැය 

කර සිදු කරන ලද කාර්යයක් නිසා සියලුම මන්ීවරුන් දැනුවත් කළ යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි, මාසික සායනයට ෙැමිපණන ගැබිණි මවුවරුන් එන්පන් පරෝහලට. ප්රාපේශීය 

සභාවට එන්පන් නැහැ. ුමන ප්රපේශ වලට අයත්ද කියන විස්වතර තිපයන්පන් පරෝහපල්ල. අපි 

කාන්තා දිනය පවනුපවන් වැඩසටහනක් සිදුකරන බවත් එම ගැබිණි මවුවරුන් පරෝහලට 

ෙැමිපණන්පන් ුමන දිනපේද කියාත් විමසුවා. ඒ අනුව තමයි එදින වැඩසටහන අපි 

සාංවිධානය කපේ. 

 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

නමුත් අපි කාටද ඒවා ලබා දුන්පන්  කියන විස්වතර ලබා ගත යුතුයි පන්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

අපි ලබා දුන්පන් ගැබිණි මවුවරුන් සදහා. ඒවා තමයි ඡායාරූෙ වලත් දාලා තිපයන්පන්. 
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ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභාව මගින් අපි එක ීථි ිම්පුවක් සවිකලත් එම ීථි ලාම්පුව සවි කපේ පකාපහද? එම 

ස්වථානය පකාපහාමද තිපයන්පන්? යන වශපයන් ඡායාරූෙ ඉල්ලලනවා. එනිසා සභාව මගින් 

භාණ්ඩ ලබාපදන අවස්වථාපේ දී අපි කාටද ලබාදුන්පන් කියන විස්වතර අවශයයි පන්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගැබිණි මාතාවන්ට තමයි ලබා දුන්පන්. පම් පිළිබඳව ිපි පල්ලඛන, සහ ඡායාරූෙ සියල්ලල 

තිපබනවා. පම් පිළිබඳව ගැටළුක් මතුවන අවස්වථාපේදී ඒ සියල්ලල අපි ඉදිරිෙත් කරනවා. 

 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මස්වපකළිය පරෝහලට පකාට්ඨාශ 10 ම සිටින ගැබිණි මවුවරුන් ෙැමිපණන්පන් නැහැ. එක් එක් 

පකාට්ඨාශ වලට පවනම ස්වථානයක් පයෝජනා කර එම ස්වථානපේ තමයි මාසික ෙරීක්ෂණය 

ෙවත්වන්පන්. පබාපහෝ දුරට මස්වපකළිය පරෝහලට ෙැමිපණන්පන් මස්වපකළිය නගරය ආශ්රිත 

ප්රපේශ වල සිටින ජනතාව පවන්න ඕන. ඈත දුෂ්කකර ප්රපේශවල  දුප්ෙත් ගැබිණි මාතාවන් 

ඉන්නවා. ඒ අයට පම්වා ලැබුණාද කියන විස්වතරයක් අෙට දැන ගැනීමට අවශයයයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අවශයනම් තවත් ලක්ෂ 05 ක් වියදම් කරලා  පකාට්ඨාශ 10 ද සිටින සියලුම ගැබිණි මාවුවරුන් 

සදහා ලබා පදන්න. ඒක ගැටළුවක් නැහැ. අපිටත් සතුටුයි.  

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මූලය කටයුතු පිළිබඳව ගරු සභාෙතිතුමියට බලතල තිපබනවා. ඒ අනුව මුදල්ල වැය කරලා 

තිපබනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මුලය කමිටු වාර්තාව අනුමත කරනවාද? 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුලය කමිටු වාර්තාපේ පම් කරුණ ෙමණක් පනාව පවනත් කරුණු පිළිබඳවත් සාකච්ඡා කර 

තිපබනවා. පමහිදි සියලු කරුණු සදහා වියදම් කරලාද පමම සභාවට ඉදිරිෙත් කපේ? 

නැහැපන්. එපස්වනම් පකාපහාදම ක්රියාමාර්ගය පවනස්ව වුපණ්.  

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

නල්ලලතන්නිපේ පකාමිෂන් පටන්ඩර් මගින් ලබා දි ඇති වාහන රථගාපල්ල සිදුවන පේවල්ල 

පිළිබඳව යම්කිසි අවධානයක් පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. එහිදි සිදුවන කරුණු 

සම්බන්ධපයන් මම යම් කරුණු ටිකක් දැන ගත්තා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි, විගණන පදොර්තපම්න්තුපවනුත් පම් පිළිබඳව විමර්ශන කරන පලසට 

ෙවසලා තිපයනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අවසාන වශපයන් එක් කරුණක් ඉදිරිෙත් කරනවා. ගරු මන්ී සුපර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා 

ෙවසන ෙරිදි නීතයානුකූලව ගරු සභාෙතිතුමිය තමාපේ බලතල ොවිච්චි කරමින් ලක්ෂ 

ෙහකට අඩු වියදම් දැරීමට පුළුවන් කියන තීරණය ලබා ගන්නා පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. එපස්ව සිදු 
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කිරිම ෙහසුයි පන්ද? පමන්න පම් වැඩසටහන් ක්රියාත්මක කළා යනුපවන් සභාපේ දැනගැනීම 

සදහා ඉදිරිෙත් කළාම ප්රමාණවත්. 

 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මූලය කමිටු වාර්තාව නිවරැදි බවට මා පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්වීර කරනවා. 

 

2022.02.21 හා 022.03.07 යන දිනයන් හි පැවති මුදල්ල හා ප්රතිපත්තති ෙමිටු 

වාර්තා නිර්කේශකයන් පසු සභාකේ අනුමැතිය සදහා ඉදිරිපත්ත ෙරන ලදී. 

 

2022.02.21 මුදල්ල හා ප්රතිපත්තති ෙමිටු වාර්තාව 

ොරණා අංෙ 01 

2022 වර්ෂය සදහා මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව සදහා අවශය ිපිද්රවය පවනුපවන් කැදවන ලද 

මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කරන ලදී.. 

 

තීරණ අංෙ 05 

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් උසස්ව තත්ත්වපේ අමුද්රවය සදහා අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල 

පප්ෙර්ලයින් පේඩින් හා එල්ල.එච් චන්ද්රපස්වකර සහ සපහෝදරපයෝ ආයතන වින් සලුණු කල 

ෙරිදි මිලදී ගැනීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

ොරණා අංෙ 02 

2022 වර්ෂය සදහා මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව සදහා අවශය පටෝනර් පවනුපවන් කැදවන ලද 

මිල ගණන්  ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 06 

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් උසස්ව තත්ත්වපේ පටෝනර් සදහා අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල 

ද ඔෆිස්ව පෂාප් හා ෂාන් බුක් පෂාප් ආයතන වින් සලුණු කල ෙරිදි මිලදී ගැනීමට කමිටුව 

නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

ොරණා අංෙ 03 

2022 වර්ෂය සදහා මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව සදහා අවශය මුද්රණ පස්වවා පවනුපවන් කැදවන 

ලද මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 07  

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් උසස්ව තත්ත්වපේ අමුද්රවය සදහා අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල 

නිේ පජ්ක.එස්ව ප්රින්ටර්ස්ව ආයතනපයන් මිලදී ගැනීම් සිදු කිරීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදි. 

පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
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ොරණා අංෙ 04 

2022 වර්ෂය සදහා මස්වපකළිය මහජන පුස්වතකාලයට හා අප්කට් කියීම් ශාලාව සදහා 

අවශය පුවත්ෙත් මිලදී ගැනීම පවනුපවන් කැදවන ලද මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 
තීරණ අංෙ 08  

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල සාමුන්පේස්වවරී ෆාමසි ආයතනය 

මගින් පුවත්ෙත් මිලදී ගැනීම සඳහා මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් 

අනුමත කරන ලදී. 

 
 
ොරණා අංෙ 05 

2022 වර්ෂය සදහා මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ ආයූර්පේද වවදය මධයස්වථානයට සහ 

පොපහාර පවළදසැල සදහා අවශය සීලර් යන්ත්ර සදහා කැදවන ලද මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කරන 

ලදී. 
 

තීරණ අංෙ 09  

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් වැඩි වගකීම් කාලයක් සහිත උසස්ව තත්ත්වපේ උෙකරණ 

සදහා අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල පහාන් ඉපලක්පරානික් ආයතනපයන් මිලදී ගැනීමට 

කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 
ොරණා අංෙ 06 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ පොපහාර පවළදසැල සදහා අවශය ඉපලක්පරානික් තරාදියක් 

මිලදී ගැනීම සදහා කැදවූ මිල ගණන් ෙහත ෙරිදි ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 10  

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් වැඩි වගකීම් කාලයක් සහිත උසස්ව තත්ත්වපේ උෙකරණ 

සදහා අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල පහාන් ඉපලක්පරානික් ආයතනපයන් මිලදී ගැනීමට 

කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

ොරණා අංෙ 07 

ZB 0394 අාංක දරණ කම්ෙැක්ටර් රථය සදහා අවශය ටයර් සදහා කැදවන ලද මිල ගණන්  

ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 11  

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් උසස්ව තත්ත්වපේ ටයර් සදහා අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල 

පෙපර්රා ටයර් ආයතනය මගින් මිලදී ගැනීම් සිදු කිරීමට කමිටුව විසින් නිර්පේශ කරන ලදි. 

පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
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ොරණා අංෙ 08 

ZB 0394 අාංක දරණ කම්ෙැක්ටර් රථය සදහා අවශය බැටරි සදහා කැදවන ලද මිල ගණන් 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 

තීරණ අංෙ 12  

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් උසස්ව තත්ත්වපේ බැටරි සදහා අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල 

මස්වපකළිය ටයර් හවුස්ව ආයතනය මගින් මිලදී ගැනීම් සිදු කිරීමට කමිටුව විසින් නිර්පේශ 

කරන ලදි. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 
ොරණා අංෙ 09 

2022 වර්ෂය සදහා අවශය බල්ලබ සදහා කැදවූ මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 
 

තීරණ අංෙ 13  

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් වැඩි වගකීම් කාලයක් සහිත උසස්ව තත්ත්වපේ බල්ලබ සදහා 

අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල එන් එම් අයි ඉන්රා, නිේ පජම් සිටි,පක්.පී.එන්ටප්රයිසස්ව, පලෝටස්ව 

පේඩපවර්ස්ව හා ඒෂියන් ඉපලක්ිකල්ල යන ආයතන වින් සලුණු කල ෙරිදි භාණ්ඩ මිලදී 

ගැනීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී.   

 
 
ොරණා අංෙ 10 

2022 වර්ෂය සදහා මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ පසෞඛය අාංශය සදහා අවශය භාණ්ඩ 

පවනුපවන් කැදවන ලද මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 14  

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් ෙහත සදහන් අයිතමයන් සදහා වර්ගය (Barnd) සහිතව 

නැවත මිල ගණන් කැදීමටත් අපනුත් අයිතමයන්ට අදාළව අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල 

පප්ෙර් ලයින් පේඩින්, චන්ද්රා ස්වපටෝර්ස්ව, නිේ ශක්ති ස්වපටෝර්ස්ව හා ආර්.එම්.පී.එන්.රත්නායක යන 

ආයතන වින් සලුණු කල ෙරිදි මිලදී ගැනීමටත් කමිටුව විසින් නිර්පේශ කරන ලදී. පමය 

සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී.   

 

ොරණා අංෙ 11 

2022 වර්ෂය සදහා මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව සදහා අවශය විදුි උෙකරණ පවනුපවන් 

කැදවන ලද මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 15  

ඉදිරිෙත් වූ මිල ගණන් අතරින් අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් ආර්.එම්.පී.එන්.රත්නායක යන 

ආයතන වින් සලුණු කල ෙරිදි මිලදී ගැනීමටත් කමිටුව විසින් නිර්පේශ කරන ලදී. පමය 

සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
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ොරණා අංෙ 12 

2022 වර්ෂපේ අය වැය පේාජනාපවන් කාන්තා සාංවර්ධනය සදහා පවන්කළ මුදින් 

ගැබිණි මවුවරුන් හට භාණ්ඩ ලබාදීම සදහා කැඳවන ලද මිළ ගනන් විවෘත කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 16  

ඉහත කරුණට අදාලව මිල ගණන් කැදවිමට සභාව විසින් තිරණය කරන ලදී. පමය සභාව 

විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

2022.03.07 මුදල්ල හා ප්රතිපත්තති ෙමිටු වාර්තාව 

 
ොරණා අංෙ 01 

2022 වර්ෂපේ අය වැය පයෝජනාපවන් කාන්තා සාංවර්ධනය සදහා පවන්කළ මුදින් 

ගැබිණි මවුවරුන් හට භාණ්ඩ ලබාදීම සදහා කැඳවන ලද මිළ ගනන් විවෘත කරන ලදී. 
 
තීරණ අංෙ 17  

පමම ද්රවය සදහා අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල උදයම්ස්ව පවළද ආයතනපයන් මීද ගැනීමට 

කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී.  ගරු සභාෙතිතුමිය පවත ෙැවරී තිපබන මූලයතම බලතලය වන 

රු.500000.00 ට අඩු වයාෙෘති පහෝ වැඩසටහන් සභාෙතිතුමියපේ අණ ෙරිදි සිදුකළ හැකි බව 

සදහන් කරමින් 2020.02.11 දින ෙැවති මහා සභාපේ දී තීරණ අාංක 03 යටපත් ලබාගත් 

තීරණයට ගරුසභාෙතිතුමිය මගින් ක්රියාත්මක කළ ගැබිණි මවුවරුන් සදහා ද්රවය ලබාදීපම් 

වැඩසටහන සම්බන්ධව ගරු මන්ීවරුන්පේ ප්රශ්න වලට පිළිතුරු ලබාපදන ලදී. තවද පමම 

වැඩසටහන සම්බන්ධව මූලය කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කර අනුමැතිය ලැබීපමන් ෙසු අදාල ද්රවය 

සදහා මිළ ගණන් කැදවා එම මිල ගණන් මුලය කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කර පමම ද්රවය පගන්වා 

ගැබිණි මවුවරුන් සදහා පබදාපදන ලදී. ඒ අනුව පමම මුදල්ල කමිටු වාර්තාව සම්මත කරන ලදී.   

 

ොරණා අංෙ 02 

පොපහාර කඩය පුළුල්ල කිරීම සදහා අවශය භාණ්ඩ මිළදී ගැනිමට සාකච්ඡා කරන ලදී. 
 

තීරණ අංෙ 18  

ඉහත කරුණට අදාලව භාණ්ඩ මිළදී ගැනීම සදහා, මුදල්ල කමිටුපේ සාමාජිකයින් 04 පදපනක් 

හා කාර්යාලපේ නිලධාරීන් 02 පනක් පගාස්ව එම භාණ්ඩ මිළදී ගැනීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ 

කරන ලදී. පසෞඛය අාංශයට අවශය උෙකරණ සදහා පක්රාකඩයිල්ල වර්ගපයන් මිල ගණන් 

නැවත කැදීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 
ොරණා අංෙ 03 

කාර්යාලපේ ිපි ද්රවය මිළදී ගැනීමට අදාල මිළ ගණන් කැදීපමිදි, මිළ ගණන් 

ක්ෂණිකව පවනස්ව ීම හා දැනට ෙවතින ඉන්ධන ප්රශ්නය නිසා එම භාණ්ඩ ප්රවාහනය 

කරදීමට අෙහසු බැවින් එම භාණ්ඩ මිළදී ගැනීම සදහා අෙම එම පවළඳ ස්වථානයට 

පගාස්ව එම භාණ්ඩ මිළදී ගැනිමට ඇති හැකියාව පිළිබඳ සාකච්ඡා කරන ලදී. 
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තීරණ අංෙ 19  

සභාව මගින් ප්රවාහන වියදම් දරා අවශය භාණ්ඩ මිළදී ගැනිමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන 

ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී.  

 

ොරණා අංෙ 04 

පමෝහිනී ඇල්ලල පප්රේශපේ ොනීය ජලයට අෙවිත්ර ජලය මුසු ී ඇති බව සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 20  

අදාල ස්වථානයන් හි අෙවිත්ර ජලය භාවිතයට පනාගන්නා පලස දැන්ීම්පුවරු සවිකිරීමට මුදල්ල 

කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සාමිමපල්ල, නල්ලලතන්නිය, ලකම් වැනි ප්රපේශ වල ආයුර්පේද පරෝහල්ල ස්වථාපිත කිරීම පිළිබඳව 

මාපේ ෙළමුවන පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරමි. මස්වපකළිය ආයුර්පේද පරෝහපල්ල වවදයවරුන් 

පදපදපනක් සිටිනවා. එම පදපදනාටම එතරම් අික රාජකාරියක් පනාමැති බවට මා අදහස්ව 

කරමි. එනිසා උෙ ආයුර්පේද පරෝහල්ල ස්වථාපිත කිරීපමන් සතියකට එක දවසක් පහෝ එම ප්රපේශ 

වල පරෝගීන් ෙරීක්ෂා කිරීමට සහ පබපහත් ලබා දීමට ෙහසු පේවි. තවද ෙවතින පමම තත්වය 

තුල නගරයට ෙැමිණීම ඉතා අෙහසුයි. දැනට ගමන් වියදම් ද ඉතා අිකයි. එනිසා ඒ ඒ 

ප්රපේශවල පමම ආයුර්පේද පරෝහල්ල ස්වථාපිත කර දීපමන් එය විශාල ෙහසුවක් පේවි. 

 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු ආනන්දන් මැතිතුමා ෙැවසූ ෙරිදි එම පයෝජනාව ඉතා වැදගත්. මස්වපකළිය නගරපේ 

ආයුර්පේද පරෝහලක් ඇතිබව පකාට්ඨාශ 10 පේම සිටින ජනතාව පම් වනතුරුත් දැනුවත් 

පවලා නැහැ. පමම  පකාට්ඨාශ තුන හතරක් එකතු කර ප්රධාන ආයුර්පේද මධයස්වථානයක් 

ඇති කරනවා නම් සුදුසුයි කියා මා පයෝජනා කරනවා. පම් අවස්වථාපේදී ආනන්දන් මන්ීතුමා 

පමම පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කිරීම පවනුපවන් මාපේ ස්වූතිය එතුමාට පුදකර සිටිනවා. පහාද 

පයෝජනාවක්. මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව ආරම්භකර දැනට අවුරුදු 04 ක් අවසන් ීමට 

ෙැමිණියත් පම් වන විට 100 කට අික පිරිසක් වත් ආයුර්පේද මධයස්වථානයට ෙැමිණ නැති 

බවයි මාපේ අදහස. මස්වපකළිය ආයුර්පේද පරෝහල පිළිබඳව ජනතාව දැනුවත් ී නැහැ. එනිසා 

පමම පයෝජනාව සදහා සභාපවන් අනුමැතිය ලබා පගන පමවැනි ආයුර්පේද මධයස්වථාන 

කිහිෙයක් බිහි කිරීමට කටයුතු කරන පලස මාපේ පයෝජනාව සභාවට ඉදිරිෙත් කර සිටිනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම පයෝජනා සභා සම්මත වුවපහාත් පම් සදහා වූ ක්රියාමාර්ගය සදහා ඉතා ඉක්මනින් 

කටයුතු කළ යුතුයි. 
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ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී ආනන්දන් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ස්වීර කරන අතර එතුමා සාමිමපල්ල, 

නල්ලලතන්නිය, ලකම් යන ප්රපේශ සදහා ආයුර්පේද පරෝහල්ල මධයස්වථාන ඉල්ලලා සිටිනවා. ඒ 

සදහා සතියකට එක දවසක් අෙපේ වවදයවරුන් ඉදිරිෙත් ී වවදය පස්වවාව ලබාපේවි. ඒ 

සදහා විකල්ලෙ මාර්ග පබපහෝ ඇත. පගාඩනැගිි ලබාගැනීම සදහා විශාල ගැටළුළුක් මතු 

පවන්පන් නැහැ. ුියට වුවත් පගාඩනැගිි ලබාගත හැකියි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමා විසින් ඉදිරිෙත් කර ඇති පයෝජනාව ඉතා පහාද කාර්යයක්. අනිවාර්යපයන් 

පමම පයෝජනාව ක්රියාත්මක කළ යුතුයි. නමුත් පම් සදහා වූ වියදම් කටයුතු කවුද සිදු 

කරන්පන්? සභාපේ ප්රතිොදන නම් මූලය කමිටුවට ඉදිරිෙත් පවනවා. ෙසුව එහිදි ගැටළු මතු 

පවනවා. එනිසා පම් පිළිබඳව අවධානය පයාමු කරන්න. සභාපේ ප්රතිොදන භාවිතා කරනවාද? 

නැතිනම් ගරු මන්ීවරුන්පේ පෙෞේගික මුදල්ල  භාවිතා කරනවාද? 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, සභාවට පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර තීරණයක් ලබා ගන්නා අවස්වථාපේදී 

අපප් පෙෞේගික මුදල්ල ලබා පදන්නම්. ආයුර්පේද පරෝහලක් ස්වථාපිත කරන්න කියලා කිසිම 

මන්ීවරපයක් ඉදිරිෙත් වුපණ් නැහැ. මූලය කමිටුව සම්බන්ධව මතු වූ ගැටළුව පවනත් එකක්. 

එතුමා පහාද උගත් ගුරුවරපයක්. එනිසා පමම කාරණාව ෙැහැදිි පේවි. සභාපේදී ලබා ගන්නා 

තීරණ සදහා පෙෞේගික මුදල්ල වැය කලයුතු අවශයතාවයක් නැහැ. සභාපේ මුදල්ල තමයි වැය 

කරන්පන්. පමය පවනත් ආකාරයක ගැටළුවක් කර ගන්න එො. සභාව සාමකාමීව 

ෙවත්වාපගන යා යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමාපහාතකට පෙර මූලය කමිටුව පිළබඳව ගැටළුවක් මතු වූ නිසා තමයි එතුමා පමපහම 

කිේපේ. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

වැය කටයුතු සිදු කිරිපම්දී කවුද වැය කරන්පන්? සභාපේ ප්රතිොදන වැය කළාම අනවශය වැය 

කිරිම් සිදුකළ බවට ඔබතුමා අහනවා. 

  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමාපහාතකට පෙර මූලය කමිටුව පිළබඳව ප්රශ්නයක් මතු වුණා. ඒ පේතුව නිසා තමයි ගරු 

මන්ී එස්ව.සුපර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා පමය මතු කරලා පෙන්වන්න ඉදිරිෙත් වුපණ්. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මූලය කමිටුපේදී මතු වූ ගැටළුව සම්බන්ධව ඊට පෙරාතුව පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර 

තාබුණාද? එකී කාරණාව සභාවට ඉදිරිෙත් කර තිබුණා නම් අපි තීරණයක් ලබා පගන ඇති 

පන්ද? එපස්ව නම් 30 පදපනුට ෙමණක් පනාපවයි 50 පදපනුට අනුමැතියනක් ලබා පදනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ආයුර්පේද පරෝහලක් ෙවත්වාපගන යාමට සභාව වියදම් කළ යුතු නැහැ. වවදයවරුන්ට 

සභාපවන්ද වැටුප් පගවන්පන්?, නැහැ පන්ද? පබපහත් මිළදී ගැනිම සදහා මුදල්ල වැය කරනවාද? 

  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔේ අයවැය වාර්තාපවන් පවන් කරලා තිපයනවා.   
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

දැනටමත් ආයුර්පේද පබපහත් පතාගයක් කල්ල ඉුත් ී ඇති බවට ෙවසනවා. එක්තරා 

ප්රතිලාභීන් සදහා ලබා දිය හැකි පබපහත් පතාගයක් කල්ල ඉුත් ී යනවා. මීට පෙරද පබපහත් 

කල්ල ඉුත් ීමට නියමිත බව දැනපගන සභාපේ අනුමැතිය ලබා ගනිමින් පකාටගල, අඔගමුව 

පරෝහල්ල වලට එය ලබා දුන්නා. ෙසුගිය අවුරුදු 02 කට පෙර පමවැනි තත්වයක් උදාවූ 

අවස්වථාපේදී ජාංගම පස්වවයක් මගින් පබපහත් ලබා දීමට කටයුතු කළා. සභාව යටපත් ඇති 

පරෝහල වුහගත කළ යුතු බවටයි මා ඉල්ලලා සිටින්පන්. අවශයනම් පමම ිපිය මධයම ෙළාපත් 

ආයුර්පේද පදොර්තපම්න්තුවට පයාමු කරමින් එම පදොර්තපම්න්තුව මගින් වුවද පමම 

වැඩසටහන ක්රියාත්මක කළ හැතියි. ෙක්ෂ නැතිනම් ජාති, ආගම්,පේද බලමින් පමම කරුණු 

ඉදිරිෙත් කපේ නැහැ. පමම පයෝජනාව ක්රියාත්මක කළ පහාත් සියළු පදනාටම ප්රපයෝජනවත් 

පේවි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මම ආයුර්පේද ජාංගම පස්වවාවක් පිළිබඳ වූ පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කරළා තිපයනවා. නමුත් ගරු 

මන්ීතුමාපේ පයෝජනාව වන්පන් ආයුර්පේද උෙ මධයස්වථාන පිහිටුීම පිළිබඳවයි. එනිසා ඒ 

අනුව පගාඩනැගිි ඉදිකිරිමට කටයුතු කරන්න.  

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සාමිමපල්ල පුස්වතකාලපේත්, නල්ලලතන්නිපේ අෙපේ උෙ කාර්යාලපේත් ස්වථානයක් පවන් කර 

ගන්න පුළුවන්. ලකම් එපක් ස්වථානයක් ඉල්ලලා ගනිමු. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වතු පබපහත් ශාලා වලද අෙට ස්වථානයක් ලබාගත හැකියි. 
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ෙළමුව එකී ප්රපේශ හතරට (සාමිමපල්ල, ලකම්, නල්ලලතන්නිය, ගාර්ට්පමෝර්) ආයුර්පේද ජාංගම 

පස්වවාවක් ක්රියාත්මක කිරීමටද ඒ සමගම පම් ස්වථාන වල ස්වීර ආයුර්පේද උෙ ආයුර්පේද 

මධයස්වථාන ඉදිකිරීමටද තීරණය කරන ලදි. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මාපේ පදවන පයෝජනාව වන්පන් මස්වපකළිය ආයුර්පේද පරෝහල ෙහසුකම් සහිත 

පගාඩනැගිල්ලලකට මැරු කිරීම පහෝ නව පගාඩනැගිල්ලලක් ඉදි කිරීම සමිබන්ධවයි. එම 

ස්වථානයට ෙැමිපණන පරෝගීන්ට අවශය ඉඩ ෙහසුකම් හා වැසිකිළි වැනි ෙහසුකම් නැහැ. 

වවදයවරුන්ට අවශය වැසිකිළි ෙහසුකම් ෙමණයි තිපබන්පන්. පම්නිසා එම ස්වථානයට 

ෙැමිපණන පරෝගීන් විශාල අෙහසුතාවයන්ට මුහුණ පදනවා. පම් සදහා සුදුසු තීරණයක් ලබා 

පදන පලස මා සභාපවන් ඉල්ලලා සිටිනවා. 

 

 

තීරණ අංෙ 22 

පමම කරුණු පිළිබඳව පසෞඛය අමාතයාාංශය පවත ිපියක් පයාමු කිරීමට තීරණය කරන ලදි. 
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මාපේ මීළඟ පයෝජනාව වනුපේ ජාතික ජල සම්ොදන මණ්ඩලය විසින් ලබා පදන ඉල්ලලුම් ෙත්රය 

සිාංහල භාෂාපවන් ෙමණක් තිපබනවා. පම් නිසා පබාපහෝ පදපනුට භාෂා ගැටළුවක් මතු 

පවනවා. පමම ප්රපේශපේ වැඩි වශපයන් පදමළ භාෂාව කතා කරන ජනතාව ජීවත් වන නිසා 

අනිවාර්යපයන් පදමළ භාෂාපවන්ද පමම ඉල්ලලුම් ෙත්ර සහ ගිවිසුම් ඉදිරිෙත් කළ යුතු බවට 

ජාතික ජල සම්ොදන මණ්ඩලය පවත ඉල්ලීමක් සිදු කළ යුතුයි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ගරු මන්ී පි.රාජ්කුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසය ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මා විසින් පයෝජනා 05 ක් ඉදිරිෙත් කරලා තිබුණා. ඉන් පයෝජනා 03 ක් ෙමණයි නයාය ෙත්රයට 

ඇතුළත් කර තිපබන්පන්. ඉතිරි පයෝජනා 02 ක ඉදිරිෙත් කර නැති බවට ිපියක් පයාමු කර 

තිපබනවා. පමහිදි විහිළුකට කාරණාවක් වන්පන් ගරු මන්ී ආනන්දන් මැතිතුමා ආයුර්පේද 

පගාඩනැගිල්ලලක් අවශය බවට පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. ඒ අනුව එයට තීරණයක් 

ලබාපගන පගාඩනැගිල්ලලක් ඉදිකිරීමට අපි කටයුතු කිරීමට නියමිතයි. පමම මස්වපකළිය 

පරෝහපල්ල වයසට ගිය වැඩිහිටියන් පල්ල ෙරීක්ෂා කර වාර්තාව ලබා ගැනීපම්දී පබාපහෝ 

අෙහසුතාවලට මහුණ පදනවා. අතැම්විට ේලැන්කන් පරෝහල පවත පගාස්ව ලබාගන්න ඕන. 

නැතිනම් පෙෞේගික පරෝහලකට යන්න ඕන. ඒ සම්බන්ධව ඖෂධ රසායනාගාර 

නිලධාරීවරපයක් ලබාපදන පලසට මම පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කළා. නමුත් එම පයෝජනාවට 

අනුමැතිය ලබා දුන්පන් නැහැ. ඒ සම්බන්ධව පල්ලකම්තුමාපගන් විමසන අවස්වථාපේදී ප්රපේශපේ 

ජනතාවපගන් ඉල්ලීම් ිපියක් සකස්වකර අත්සන් ලබාපගන එන්න. එවිට එයට ිපියක් 

පයාමුකල හැකි යැයි පිළිතුරු දුන්නා. ජනතාව තම නිපයෝජිතයන් ෙත් කරමින් ඔවුන්පේ ප්රශ්න 

කතා කිරීම සදහා තමයි අපිව නිපයෝජිතයන් වශපයන් ෙත් කර එවන්පන්. ිපි රැපගන විත් 

කතාකල යුතු නම් අපි පමතැනට අවශය නැහැපන්. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මහජනතාවපගන් ිපියක් රැපගන එන්න කිවුපේ නැහැ. ඔබතුමාපගන් ිපියක් ලබා පදන 

පලසයි ඉල්ලලා සිටිපේ. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාතිතුමියනි, පමපතක් කල්ල මන්ීවරපයක් ිපියක් රැපගන විත් එය ඉදිරිෙත් කර ද 

කතා කපේ. පරෝහල සම්බන්ධව පන්ද මම කතා කපේ. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ආයුර්පේද පරෝහල යනු සභාවට අයත් ආයතනයක්. නමුත් පොදු පරෝහල කියන්පන් අපප් සභා 

ෙරිොලනපයන් ෙරිබාහිර එකක්. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය කාල වකවාණු වලදී පරෝහල පිළිබඳව විවිධ කරුණු සාකච්ඡා කර ඒ පිළිබඳව පසෞඛය 

අමාතයාාංශය පවත ිපි පයාමු කරමින් විවිධ ජයග්රහණ ලබාපගන තිපබනවා පන්ද? දැනට පල්ල 

ෙරීක්ෂා කිරීපම් රසායනාගාර මධයස්වථානයක් තිපබනවා. ඒ සදහා අවශය රසායනාගාර 

ෙරීක්ෂණ නිලධාරී මහත්මපයක් අවශයයි කියන එකයි අෙපේ ඉල්ලීම.  
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මෑතකදී රසායනාගාර ෙරික්ෂණ තාක්ෂණ නිලධාරී මහපතක් මස්වපකළිය පරෝහල පවත 

ෙත්විම් ලබා ෙැමිණීමට නියමිතයි. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් කාරණාව පිළබඳව මහජනතාව විශාල අෙහසුතාවයන්ට ෙත්පවනවා. මීළඟ කාරණාව 

වශපයන් සදහන් කරන්පන් සාංවර්ධන නිලධාරී, ග්රාම නිලධාරීවරුන් හට අවශය පගාඩනැගිි 

ෙහසුකම් නැහැ. සියලුම නිලධාරීන්  එකම කාර්යාල ෙරිසරයක් තුල හමුීපම් වැඩ සටහනක් 

යහොලනය රජපේදී  'නිල පසවන' යන නමින් වයාෙෘතියක් සිදුකළා. මස්වපකළියටත් ලැබුණා. 

පමහිදී සමෘේි නිලධාරී, ග්රාම පස්වවා නිලධාරී යන සියලු පදනාම තාවකාික කාර්යාලවලයි 

සිටින්පන්. සියලුම පකාට්ඨාශ වල පමම ගැටළුව තිපබනවා. ඒ ඒ ප්රපේශ වල ෙර්චස්ව 10 ක බිම් 

පකාටසක් ලැබුපණාත් සියලුම නිලධාරීන්හට එකම ස්වථානයක ඉන්න පුළුවන්. 

මහජනතාවටත් පස්වවාව ලබා ගැනීමට ෙහසු පේවි. පමය තමයි මාපේ පයෝජනාව. පමම 

පයෝජනාව නයාය ෙත්රයට ඇතුලත් කර පනාමැති බව ෙවසනවා. එය මාපේ හිතට පේදනාවක්. 

මීළඟ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන්නම්. මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශය තුල ජිවත් වන 

ජනතාව සදහා ජාංගම පස්වවාවක් ලබාදිය යුතුයි. උප්ෙැන්න සහතිකයක් ලබා ගැනීමට ෙවා 

පබාපහෝ අය අෙහසුතාවයට ෙත් පවනවා. ජාතික හැදුනුම්ෙත් ලබා ගැනිපම් අවශයතාවයක්  

ද තිපබනවා.    

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ලබන මස 12 වන දින සිතගඟුල ප්රපේශයටත් ඉන් ෙසු මාස 06 ක් තුල පමම ප්රපේශයටත් ජාංගම 

පස්වවාවක් සාංවිධානය කර තිපබනවා. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ප්රපේශ 03 ක් එක්කරමිනුයි සාංවිධානය කර ඇති බව ෙවසන්පන්. පකාට්ඨාශ මට්ටමින් 

සිදුකළපහාත් ෙහසු පේවි. එනිසා පමම කාරණාවත් ඇතුලත් කරන්න. පකාට්ඨාශ මට්ටමින් 

එක් පකාට්ඨාශයක් සදහා එක් ජාංගම පස්වවාවක් සාංවිධානය කර පදන පලසට  දිස්වික් 

පල්ලකම්තුමා පවත ඉල්ලීමක් කරන්න. මාස 08 ක් ගත පවලත් මරණ සහතිකයක් ගන්න බැරිව 

සිටිනවා. 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා පගාඩනැගිි පිළිබඳ පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. 

මම වත්තට අයත් පගාඩනැගිල්ලලක් ෙසුගිය අවුරුදු 04 ක් සදහා සමෘේි නිලධාරි සදහා ලබා දී 

තිබුණා. එම පගාඩනැගිල්ලලට තහඩු මාරු කිරීම සදහා සූදානම් කර තිබුණා. එම කාර්ය සිදු 

කළ ක්පෂ්කත්ර නිලධාරි මහතා අපනුත් සියලු ස්වථාන වල තහඩු මාරු කර පමම පගාඩනැගිල්ලල 

සමෘේි නිලධාරීන්ට සම්බන්ධ එකක්. ඒ නිසා සමෘේි නිලධාරීපගන් රුපියල්ල 5000.00 ක 

මුදලක් ලබා ගන්න කියා ෙවසා තිපබනවා. පම් පිළිබඳව මාහට දැනුම් දුන් වහාම වතු අිකාරි 

සමග සාකච්ඡා කර වහාම තහඩු මාරුකර  දුන්නා. තහඩු මාරු කළ ෙසු එකී කාමරපේ යතුර  

සමෘේි නිලධාරී ලග තිපබන නිසා ඇණ ගසා වසා දැම්මා. සමෘේි නිලධාරීතුමාපේ සියලුම 

ිපි පල්ලඛන එම කාමරය තුලයි තිපබන්පන්. එනිසා ගරු සභාෙතිතුමිය මගින් පම් සම්බන්ධව 

ිපියක් පයාමු කරන්න. 
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ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

දැනට ෙහ වසර ශිෂත්ව විගාපයන් සමත් වු සියලුම සිසුන්හට මාපේ සුභ ෙැතුම් පුද කරන 

අතර මාපේ පකාට්ඨාශයට සහ ගරු මන්ී එස්ව. සුපර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමාපේ පකාට්ඨාශයට 05 

වන මාසපේ 12 වැනි දින පමම ජාංගම පස්වවාවන් සිදු කිරීමට නියමිතව තිබුණා. නමුත් 

බැතිමතුන්පේ ෙැමිණීම නිසා එම ජාංගම පස්වවාව 06 වන මස 12 වන දිනට පවනස්ව කර 

තිපබනවා. තවද ඉඩම් ඔප්පු ලබාදීපම් ජාංගම පස්වවාව 12 වන දින ෙැවැත්ීමට නියමිතයි. අෙ 

ප්රපේශපේ ග්රාමපස්වවා නිලධාරී මහතා විසින් ප්රාපේශීය පල්ලකම් මහතා පවත කරන ලද 

ඉල්ලීමකට අනුව පමම ජාංගම පස්වවාවන් සිදු කිරීමට නියමිතයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.කයෝකේන්රන් මැතිතුමා (එ.ජා.නි.කප) 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිෙත් කරන ලද පයෝජනාව බලවත් කරමින් 

මාපේ පකාට්ඨාශපේත් පබාපහෝ පදපනක් මරණ සහතිකය ලබා ගැනීමට පනාහැකිව සිටිනවා. 

ලබා ගැනීමට පනාහැකිව තිබු මරණ සහතික කිහිෙයක් පිළිබඳව වතු වවදය නිලීතුමාපේ 

නිර්පේශය ිපි ලබා ගනිමින් ගරු අිකරණය මගින් ලබා දී තිපබනවා. තවද වවදය 

රසායනාගාර ෙරීක්ෂණ නිලධාරීවරපයක් ලබා ගැනීම සම්බන්ධව පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් 

කරමින් ගරු මන්ීතුමා සිත් තැවුපලන් කතා කළා. E4D ආයනපේ අධයක්ෂකතුමාපේ මැදිහත් 

ීපමන් තළවකැපල්ල සිට වවදය රසායනාගාර ෙරීක්ෂණ නිලධාරි මහපතක් මස්වපකළිය 

පරෝහලට ෙැමිණීමට නියමිතයි. E4D ආයතනය පමම කාර්ය ඉටුකර දීමට ඉදිරිෙත්ී සිටිනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ජූනි මාසපේ සියලුම ප්රපේශ සදහා ජාංගම පස්වවාවන් සිදු කිරීමට ප්රාපේශීය පල්ලකම් කාර්යාලය 

තීරණය කර තිපබනවා. මාවුස්වසාකැපල්ල පකාට්ඨාශපේ ජාංගම පස්වවාව සිදු කිරිමට අවශය 

මුික කටයුතු ආරම්භ කර තිපබනවා. ඒ සදහා දිනයක් නියම කර අවශය පල්ලඛන සකස්ව 

කිරීපම් කටයුතු ආරම්භ කිරීමට නියමිතයි. හදිසි මරණ ෙරීක්ෂකවරපයක් පනාමැති නිසා 

මරණ සහතික ලබා ගැනිපම් දී ගැටලු මතු ී තිපබනවා. අෙ ප්රපේශයට හදිසි මරණ ෙරික්ෂක 

වරපයක් ලබා ගැනීමට අවශය කටයුතු කඩිනමින් සිදු කළ පහාත් පමම මරණ සහතික ලබා 

ගැනීපම්දි මතුව ඇති ගැටළුවට විසදුමක් ලබාගත හැකියි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඒ සදහා අවශය කටයුතු සිදුකර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ිනී කේ.ජි.ුසුමාවතී කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

සභාෙතිතුමියනි, මස්වපකළිය ඉන්ධන පිරවුම් හල ශ්රී ොද වන්දනාව සදහා ෙැමිපණන ජනතාව 

පවනුපවන් දිවා රාී පස්වවාවක් පලස ලබා දීමට කටයුතු කරන්න කියා මා ඉල්ලලා සිටිනවා. රාී 

10 න් ෙසු ෙැමිපණන වන්දනා කරුවන්පේ අවශයතාවය මත ඔවුන්ට ඉන්ධන ලබා ගැනීමට 

ස්වථානයක් මස්වපකළිය නගරපේ පනාමැති ීම නිසා ඔවුන්ට ඇති වන අෙහසුතා මගහරවා 

ගැනීම සදහා ඉන්ධන ලබාදීම දිවා රාී පස්වවයක් බවට ෙත් කරන්න.  
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එක් එක් පකාට්ඨාශ සදහා පවන පවනම ජාංගම පස්වවා ෙවත්වන පලස ඉල්ලලා සිටිමින් ප්රාපේශීය 

දිස්වික් පල්ලකම්වරු පවත ිපි පයාමු කිරිමට තීරණය කරන ලදී.  
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මස්වපකළිය ප්රපේශපේ දැනට එකම ෙවුලක උෙ ෙවුල්ල ඒකක ප්රමාණයක් ජීවත් පවනවා. එම 

ෙවුල්ල ජන්ද නාම පල්ලඛනයට තනි ෙවුල්ල ඒකක වශපයන් ියාෙදිාංචි කළ යුතුයි. දැනට නිපවස්ව 

කරා පගාස්ව ඡන්ද නාම පල්ලඛන සකස්ව කර සිටිනවා. ෙසුගිය අවස්වථාපේදී රු.5000.00 ක දීමනාව 

ලබා දීපම්දී පම් නිසා විවිධ ගැටළු මතුපවලා තිබුණා. මෑතකදී මම නිවසකට ගියා. එම ෙවුපල්ල 

උෙ ෙවුල්ල ඒකක 04 ක් ජීවත් පවනවා. ඡන්ද නාම පල්ලඛන සකස්ව කිරිපම්දී නිවසක පිහිටි එක් 

පදාරකඩකට එක් ඡන්ද නාම පල්ලඛනයක් ෙමණයි තිපයන්පන්.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

දැනට උෙ ෙවුල්ල ඒකක සිටිනවා නම් ඒවාට පවනම ඉල්ලලුම් ෙත්ර සෙයනවා පන්ද?  

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

නැහැ අෙපේ පකාට්ඨාශපේ එපහම නැහැ. නිවසක් ලබාදීපම්දී නැතිනම් පවනත් වැඩ 

සටහනක් ක්රියාත්මක කිරීපම්දී පමවැනි උෙ ෙවුල්ල ජිවත්පවන එක ෙවුලකට ලබා පදනවද? 

එපස්ව නැතිනම් කූඩාරම් වල ජීවත් පවන අයට ලබා පදනවද? පමවැනි කටයුතු වලදි ගැටළු මතු 

පවනවා. එනිසා පමවැනි උෙ ෙවුල්ල ඒකක පවන්කර පවනම ෙවුල්ල වශපයන් ඡන්ද නාම 

පල්ලඛනයට ඇතුලත් කිරිම සදහා ප්රාපේශීය පල්ලකම් පවත ිපියක් යවන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

අෙපේ පකාට්ඨාශපේ සහ ගරු මන්ී නිතයානන්දන් මැතිතුමාපේ පකාට්ඨාශපේත් විශාල 

ගැටළු ෙවතිනවා. පමම වතාපේදි ඉල්ලලුම් ෙත්ර ලබා පනාපදන බවටත්, ෙසුගිය වර්ෂපේ පිටෙත 

සහ ජාතික හැදුනුම්ෙත රැපගන ආපවාත් අපි මාර්ගගත ක්රමය ඔස්වපස්ව ියාඉදිාංචි කරන 

බවටත් අෙ පකාට්ඨාශපේ ග්රාම නිලධාරි මහතා ෙවසනවා. පමම ෙණිවිඩය සියලුම පදනාට 

ලබාපදන පලසටත් කියා සිටිනවා. රුපියල්ල 5000.00 ලබාපදන අවස්වථාපේදී පබාපහෝ ෙවුල්ලවලට 

පමවැනි ගැටළු මතුවුණ නිසා පම් සදහා නිසි ක්රියාමාර්ගයක් ගත යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමය මැතිවරණය හා සම්බන්ධ කරුණක් නිසා මැතිවරණ පකාමසාරිස්ව පවත ිපියක් පයාමු 

කළ යුතුයි. මාවුස්වසකැපල්ල පකට්ඨාශපේ අළුපතන් ෙවුල්ල 600 ක්  700 ක් ෙමණ ියා ෙදිාංචිකර 

තිපබනවා. සමහර ග්රාම පස්වවා නිලධාරීන්පේ මතය අනුව පමම කාර්ය සිදු ී තිපබනවා.      
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ඉහත පයෝජනාව සම්බන්පධයන් මැතිවරණ පකාමසාරිස්වතුමාට සහ දිස්වික් ප්රාපේශීය පල්ලකම් 

වරුන්ට ිපි පයාමු කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

 

 



25 
 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මීළඟට ඉදිරිෙත් කරන්පන් ආයුර්පේද පස්වවාව පිළිබඳවයි. පබාපහෝ කල්ල ඉුත් ී තිපබනවා 

කියන්පන් එය අපප් වරදක් පනාපවයි. එය වවදය වරුන්පේ වරදක් පබාපහෝ කල්ල  ඉුත් ීමට 

පෙර ඒ පිළිබඳව පල්ලකම්තුමාට දැනුම්දීලා තිබුණා නම් ඊට අවශය කටයුතු සිදු කරන්න 

තිබුණා. ඉදිරිපේදී පමවැනි සිදුවිම් පනාීමට අවශය කටයුතු කරන්න. සති අන්ත දිනවල පමම 

ජාංගම පස්වවාව සාංවිධානය කරමු. වපයෝවෘේධ අයට නගරයට ෙැමිණීම අෙහසු බැවින් පමම 

ජාංගම පස්වවාව සිදු කිරීපමන් ඒ අයට සහනදායි පේ. 

  

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී පක්.ජී.පක්.පෙර්රා මැතිනිය ඉදිරිෙත් කළ පයෝජනාව ඉතාමත් වටින කාරණාවක්. 

පම් පිළිබඳව අපි විවිධ පස්වවා සමූෙකාර සමිතිය පවත ිපියක් පයාමු කළ යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සමග අද දින පමම සභාව සාර්ථකව ෙවත්වාපගන යාමට සහපයෝගය ලබාදීම පිළිබඳව 

ස්වූතිවන්ත පවමින් පමයින් සභාපේ වැඩ කටයුතු අවසන් කරමි. 

 

 

      ස්වූතියි. 

              ආයුපබෝවන්. 

 

 

 

සභාෙති,        පල්ලකම්, 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,     මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,  

මස්වපකළිය.       මස්වපකළිය. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


